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∆ΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 

 
Οι τελευταίες πληροφορίες για τις ρυθµίσεις οφειλών προς το 

δηµόσιο και τα ασφαλιστικά ταµεία, αποτελούν εµπαιγµό στους χιλιάδες 
οφειλέτες και µικροµεσαίους επιχειρηµατίες, που λόγω της 
συνεχιζόµενης οικονοµικής ύφεσης δεν µπόρεσαν να ανταποκριθούν 
έγκαιρα στις υποχρεώσεις τους. 

Η προτεινόµενη ρύθµιση µε αποπληρωµή των οφειλών έως και 48 
δόσεις, θα είναι στις περισσότερες των περιπτώσεων ανεδαφική και µη 
εφαρµόσιµη στην πράξη, γιατί θα δηµιουργήσει υποχρέωση πληρωµής 
τρέχουσας εισφοράς και δόσης που θα υπερβαίνει κατά πολύ τη 
δυνατότητα εξυπηρέτησής της από τους οφειλέτες. 

Έτσι θα συνεχιστεί ο φαύλος κύκλος συσσώρευσης απλήρωτων 
υποχρεώσεων στα ασφαλιστικά ταµεία µε αποτέλεσµα την τελική τους 
κατάρρευση και θα επισπεύσει την πρόβλεψη της έρευνας του ΙΜΕ 
ΓΣΕΒΕΕ για κλείσιµο άλλων 170.000 επιχειρήσεων µέσα στο 2013. 

Αν οι πολύ µικροί και µικροί επαγγελµατοβιοτέχνες είχαν τη 
δυνατότητα πληρωµής των καθυστερούµενων και των τρεχουσών 
υποχρεώσεών τους, θα µπορούσαν να είχαν ενταχθεί στις προηγούµενες 
ευνοϊκότερες ρυθµίσεις. 

Η πρόταση της Γ.Σ.Ε.Β.Ε.Ε. για «πάγωµα» των παλαιών οφειλών 
µέχρι το 2014 µε καταβολή µόνο των τρεχουσών εισφορών, µας βρίσκει 
απόλυτα σύµφωνους, γιατί είναι η µόνη αποτελεσµατική και ρεαλιστική 
υπό τις παρούσες συνθήκες. Επιπρόσθετα, εξασφαλίζει στους 
ασφαλισµένους στον ΟΑΕΕ το δικαίωµα στην ιατροφαρµακευτική 
περίθαλψη και τη δυνατότητα συνέχισης της επαγγελµατικής τους 
δραστηριότητας. 

Φαίνεται ότι µόνο η κυβέρνηση δεν κατανοεί το προφανές: η 
ανοχή και αντοχή των πολιτών έχουν προ πολλού εξανεµιστεί και 
κινδυνεύουµε να φτάσουµε στο «σηµείο µηδέν», µε ότι αυτό 
συνεπάγεται. 
 

Για την ∆ιοίκηση της Ο.Β.Σ.Θ. 
 
            Ο Πρόεδρος                         Ο Γενικός Γραµµατέας 
    Γιάννης  Παπαργύρης                    Γεώργιος Γεωργιάδης 
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